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Tirsdag den 8. oktober 2024 kl. 19.00-20.45 – Personalerummet afdeling Lundby 
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Godkendt. 
 
Pkt. 2  
Nyt fra skolens elevråd, ledelse, medarbejdere og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Nyt fra ledelsen 
Emneugen er i fuld gang på afdeling Lundby og afdeling Sundhøj.  
 
Personale fra Centerafdelingen af været i Boston og besøg en specialskole som er langt fremme 
i udviklingen og arbejdet med legende tilgang til børn og unge med særlige behov. Vi håber, at 
komme i betragtning til et stort nationalt projekt i Danmark, hvor vi meget gerne vil deltage, i 
forlængelse at Play@heart projektet, som Tåsingeskolen har deltaget i de sidste 3 år.  
 
PUMP TRACK banen på afdeling Sundhøj, som vi har fået betalt af nogle fonde, er nu på plads, 
vi er i gang med samme projekt på afdeling Lundby.  
 
9.Y fra Centerafdelingen har været på besøg hos Lifelab.  
 
Lokalpuljen til ’Tåsinge syd’ ser ud til at blive en del af det samlede projekt bliver med en meget 
stor satsning omkring afdeling Lundby som base.  
 
Nyt fra medarbejdere 
Emneugen holdes afdelingsvis med fokus på fællesskab på tværs af klasser.  
6. klasse har været på skolerejse i Ribe. 
Tåsingeskolen har afholdt STEM fest – det er en god tradition. Der var god opbakning og 
ungemiljøets elever havde nogle opgaver.  
 
Centerafdelingen har afholdt fodboldstævne for specialskolerne på Fyn. Det var en succes og der 
var god opbakning.  
Vi har haft mange grupper på ’Naturskolen’. Det er et virkelig godt tilbud for Svendborg 
Kommunes folkeskoler under ’Skoletjenesten’. 
 
Nyt fra elevråd (Sundhøj) 
Mikkel fortæller, at han har iværksat en undersøgelse/meningsmåling omkring skolemad. Han 
forventer at have noget med til novembermødet fra elevrådet ungemiljøet.  
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Pkt. 3  
Budget 2025 
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen drøfter eventuelle budgetforslag til budget 2025.  
 
Der er tilført midler til folkeskolerne. Det er endnu ikke kommunalt besluttet, hvordan midlerne 
skal udmøntes.  
 
 
Pkt. 4  
Justeret folkeskole – overblik over kommende processer og beslutninger 
Formålet med punktet at skolebestyrelsen orienteres omkring de kommende justeringer og 
proces ifm. disse.  
 
Kasper orienterer om, hvad der ligger i ’justeret folkeskole’ samt hvornår I processen, det træder 
i kraft. Det handler bl.a. om juniormesterlære, lokale valgfag og timetalsfordeling. Flere af 
tiltagene kommer til at blive dagsordensat i skolebestyrelsen.  
 
Pkt. 5  
Tilsyn med princip for overgange  
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen drøfter det nuværende princip.  
 
Skolebestyrelsen drøfter ’princip for overgange på Tåsingeskolen, herunder hvordan elevens 
perspektiv eventuelt kan inddrages, hvilke kriterier der ligger til grund for fx klassedannelse, 
hvordan der er tydelig transparens i overgangen.  
 
Vi skelner mellem principper for overgange på et overordnet plan og mellem retningslinjer for 
processerne i forhold til de enkelte overgange.  
 
Medarbejderperspektivet i fx klassedannelse er et bredt perspektiv, der skal tage hensyn til både 
den enkelte, læringsmiljøet og fællesskabet, hvorimod forældreperspektivet naturligt er mere 
centreret omkring eget barn.  
 
Vi kan arbejde kommunikativt på en mere oplysende og inddragende måde, således at forældre 
(og elever) oplever at kende til retningslinjerne for processen ved overgange.  
 
Vi skal være opmærksom på at skelne mellem barnets perspektiv og involvering af eleverne som 
fællesskab.  
 
Der udarbejdes udkast til revideret princip for overgange til kommende bestyrelsesmøde.  
 
Pkt. 6  
Årshjulet  
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Formålet er en kort gennemgang af status på punkter, opgaver for skolebestyrelsen og kommer 
punkter til skolebestyrelsesmøderne.  
 
Følgende er punkter til kommende møde. 

• Overgange 

• Madordning – perspektiver på madordning 

• Skolerejser (ift. budget) 

• Evt. høring ind i budget 
 

Kommende dialogmøde: Kasper, Jonas (formand) og Lars deltager.  
 
 


